
 

 

Protokół nr 9/2019 

             z posiedzenia Komisji Oświaty i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach  

                      odbytego w dniu 22 lipca 2019 r. w godz. od 16:30 do 17:00 

w  Urzędzie Miejskim  Suwałkach. 

 
Obecni członkowie Komisji:   
1/ Jarosław Schabieński       - Wiceprzewodniczący Komisji 

2/ Anna Maria Gawlińska 

3/ Mariola Brygida Karpińska 

4/ Adam Ołowniuk  

5/ Marek Lech Zborowski-Weychman 

 

Nieobecny członek Komisji: 

1/  Anna Ruszewska          

 

W posiedzeniu udział wzięli:  
1/ Ewa Beata Sidorek                 -  Zastępca Prezydenta Miasta Suwałk 

2/ Alicja Jacewicz                       - Naczelnik Wydz. Oświaty i Wychowania  
 Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

  

Jarosław Schabieński  – Wiceprzewodniczący Komisji  powitał zebranych i przypomniał, że 

porządek posiedzenia został przesłany wraz z materiałami. 

 

Głosowanie nad przyjęciem porządku posiedzenia: 

za                                                -   5 radnych 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0. 

Radni jednogłośnie przyjęli następujący porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu nr 8/2019 z dnia  17 czerwca 2019 r. z posiedzenia Komisji  

Oświaty Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Suwalskiemu 

Ośrodkowi Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz specjalnych, mających siedzibę na obszarze miasta 

Suwałki, od dnia 1 września 2019.  

4. Wolne wnioski. 

 

Ad pkt. 1 

Przyjęcie protokołu nr 8/2019 z dnia 17 czerwca 2019r. z posiedzenia Komisji Oświaty  

i Wychowania Rady Miejskiej w Suwałkach. 

 

Członkowie Komisji  uwag nie wnieśli. 

 

Głosowanie nad przyjęciem protokołu : 

za                                                -   5 radnych 

przeciw                                       -   0 

wstrzymało się od głosu             -   0. 

Protokół został  przyjęty jednogłośnie. 

 

 



Ad  pkt. 2 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Suwalskiemu Ośrodkowi 

Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach. 
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  

                                                                                                                                             

Jarosław Schabieński – Wiceprzewodniczący Komisji  przypomniał, że projekt przedmiotowej 

uchwały został przesłany wraz z materiałami.  

Ewa Beata Sidorek przedstawiła i szczegółowo uzasadniła projekt przedmiotowej uchwały. 

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało  -   5 radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie nadania statutu Suwalskiemu 

Ośrodkowi Doskonalenia Nauczycieli w Suwałkach. 
Opinia Komisji stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Ad pkt. 3 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz specjalnych, mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, od 

dnia 1 września 2019.  
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do protokołu.     

            

Jarosław Schabieński przypomniał, że projekt przedmiotowej uchwały  radni otrzymali wraz                 

z materiałami.   

Ewa Beata Sidorek przedstawiła i szczegółowo uzasadniła projekt przedmiotowej uchwały.   

Członkowie Komisji nie wnieśli uwag. 

 

Głosowanie nad projektem uchwały : 

za pozytywną opinią głosowało  -   5  radnych 

przeciw                                       -    0  

wstrzymało się od głosu             -    0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała  projekt uchwały w sprawie  ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz specjalnych, mających siedzibę na obszarze miasta Suwałki, od 

dnia 1 września 2019.  
 Opinia Komisji stanowi załącznik nr 5 do protokołu.  

 

Ad pkt. 4 

 

Wolne wnioski. 

Anna Maria Gawlińska zapytała jak aktualnie wygląda sytuacja w szkołach jeśli chodzi                    

o młodzież składającą aplikacje do szkół ponadpodstawowych, czy zwiększona została ilość 

oddziałów; zapytała, czy wiadomo ilu nauczycieli zostanie zwolnionych. 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że tegoroczny nabór do szkół ponadpodstawowych 

przygotowywany był po dokonanych analizach i w współpracy z dyrektorami szkół. Po 

uruchomieniu naboru elektronicznego trzy licea zwróciły się o utworzenie dodatkowych 

oddziałów.  Podjęto decyzje o utworzenie trzech dodatkowych oddziałów : 2 dodatkowe oddziały 

po gimnazjum o profilu matematyczno-fizycznym w II LO, o profilu medycznym w III LO oraz 

jeden oddział po ukończeniu ósmej klasy o profilu informatycznym w ZS nr 6. Jest mała grupa 

uczniów, którzy nie zakwalifikowali się do żadnej szkoły; dotyczy to głównie uczniów ze średnim 

wynikiem, którzy dokumenty złożyli do małej ilości szkół. Do liceów nie zostali zakwalifikowani 



uczniowie posiadający poniżej 100 punktów. Zaznaczyła, że do suwalskich szkół aplikacje 

składały  również dzieci z okolicznych gmin, Giżycka, Węgorzewa, Bargłowa Kościelnego. 

Nadmieniła, że suma miejsc wolnych w szkołach ponadpodstawowych w dużym stopniu 

zabezpieczały potrzeby dzieci, które się nigdzie nie dostały. Poinformowała, że nie wszystkie 

szkoły biorą udział w elektronicznym naborze. Po spotkaniu z dyrektorami szkół wyraziła 

nadzieję, że szkoły w nowym roku szkolnym nie będą pracowały dłużej niż do godziny szesnastej. 

Możliwe, ze dłużej będą trwały zajęcia dodatkowe. Poinformowała, że w związku z małym 

zainteresowaniem ( 6 kandydatów) nie powstanie klasa branżowa w ZS nr 4. Obecnie trwa nabór 

uzupełniający. Zaznaczyła, że w chwili obecnej nie może  odpowiedzieć na pytanie dot. zwolnień 

nauczycieli. W tym momencie zwolnienia dotyczą nauczycieli ZS nr 2 ale sytuacja będzie się 

normowała; nie wiadomo ile osób zgłosiło  lub do końca sierpnia zgłosi chęć przejścia na 

emeryturę, są nauczyciele, którzy będą korzystać z urlopu zdrowotnego, macierzyńskiego oraz 

osoby, którym kończy się umowa zawarta na czas określony. 

Mariola Brygida Karpińska  zapytała o wyniki egzaminów maturalnych. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że pierwsze wstępne analizy wykazały, że generalnie wyniki 

egzaminów maturalnych są dobre. Najlepsze wyniki osiągnęło I LO, słabsze wyniki w porównaniu 

z ubiegłym rokiem ma III LO, które w roku bieżącym ma porównywalne wyniki z II LO. Wysokie 

wyniki – w porównaniu z ubiegłym rokiem ma ZS nr 6 z wyłączeniem matematyki. Zaskakująco 

niskie wyniki w tym roku uzyskał ZS nr 4. W przypadku techników znane są wyniki przedmiotów 

ogólnokształcących, wyników przedmiotów zawodowych jeszcze nie ma. Na te wyniki składają 

się również wyniki OHP, czy szkoły polsko-romskiej, gdzie poziom nauki jest niski. 

Mariola Brygida Karpińska poinformowała, że w szkole polsko-romskiej poziom wcale nie był 

niski i wyniki nie są złe a ponieważ w innych miastach oddzielnie nie ma takich szkół, dzieci 

uczęszczają do szkół publicznych.. 

Alicja Jacewicz podkreśliła, że takich szkół na terenie Białegostoku  i nie można porównywać 

działalności szkół z terenu Białegostoku ze szkołą polsko-romską działającą w Suwałkach. 

Ewa Beata Sidorek zaznaczyła, że nie można porównywać szkół publicznych  ze szkołą polsko-

romską, której rolą jest przede wszystkim wyrobienie nawyku przychodzenia do szkoły oraz 

aspekt wychowawczy. 

Mariola Brygida Karpińska zgłosiła swój udział w pracach Zespołu ds. analizy wyników 

egzaminów zewnętrznych, który ma być powołany. 

Ewa Beata Sidorek poinformowała, że skład Zespołu jest już przygotowany, ale przedstawi 

Prezydentowi Miasta kandydaturę radnej Marioli B. Karpińskiej. 

Jarosław Schabieński zapytał, czy wiadomo ilu uczniów rozpoczynających naukę w szkołach 

ponadpodstawowych we wrześniu 2019 r. zameldowanych jest poza Suwałkami. 

Ewa Beata Sidorek odpowiedziała, że w chwili obecnej nie ma takiej informacji; w tym temacie 

procentowe dane będą pod koniec sierpnia br. po zakończeniu naboru. 

Alicja Jacewicz podkreśliła, że powiat suwalski prowadzi tylko jedną szkołę ponadpodstawową  

w Dowspudzie . 

 

Więcej głosów w dyskusji nie stwierdzono. 

Przewodniczący podziękował wszystkim za aktywny udział w posiedzeniu. 

 

Na tym protokół zakończono.            
                                                     

 

                                                        Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Wychowania 

  Rady Miejskiej w Suwałkach 

 

                              Jarosław Schabieński 
Protokół sporządziła:     

Danuta Teresa Skucz  

Inspektor w Biurze Rady Miejskiej    

Urzędu Miejskiego w Suwałkach 


